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Miskolc Megyei Jogú Város 

Roma Nemzetiségi Önkormányzata 
 

JK. 271.022-33/2015. 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

 

 

Készült: Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának 2015. július 09. 

napján 11:00 órai kezdettel tartott testületi üléséről, Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri 

Hivatalának Jegyzői Kabinet tárgyalójában. 

 

Jelen vannak:  

 Váradi Gábor elnök, Gulyás Ferenc elnök-helyettes, Lakatos Ernő testületi tag 

 dr. Tanner Éva jogi ügyintéző, Sipos Melinda önkormányzati ügyintéző, Csapó 

Andrásné pénzügyi ügyintéző, Szántóné Pásztor Ibolya pénzügyi ügyintéző 

 

Meghívottak, megjelentek: Tamás Attila 

 

Távol maradt: Botos Ferenc testületi tag 

 

Váradi Gábor elnök: Köszönti a megjelenteket, a Hivatal munkatársait. Megállapítja, hogy a 

Testület 4 képviselője közül 3 megjelent, így a testületi ülés határozatképes, amelyet megnyit.  

Elmondja, hogy Botos Ferenc testületi tag előre jelezte, hogy nem tud jelen lenni az ülésen. 

Kéri, hogy szavazzanak a jegyzőkönyvvezető, valamint a jegyzőkönyv-hitelesítő személyéről. 

Jegyzőkönyvvezetőnek Sipos Melindát, jegyzőkönyv-hitelesítőnek Gulyás Ferencet javasolja. 

 

 

A Testület a jegyzőkönyvvezetőre tett javaslatot 3 igen szavazattal 

elfogadta, és megbízza Sipos Melindát a jegyzőkönyv vezetésével. 

 

A Testület a jegyzőkönyv hitelesítőjére tett javaslatot 2 igen, 1 

tartózkodó szavazattal elfogadta, és megbízza Gulyás Ferencet a 

jegyzőkönyv-hitelesítői feladat ellátásával. 

 

 

Váradi Gábor elnök: A napirendi pontok az elmúlt héten kiküldésre kerültek a kapcsolódó 

előterjesztésekkel együtt. Ismerteti a napirendi pontokat. Javaslata a nyílt ülésre, hogy 2. 

napirendi pontként tárgyalják a TÁMOP Program keretein belül nyújtott 2 millió forintos   

visszatérítendő támogatás visszafizetéséről szóló tájékoztatót. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, 

javaslat. Megállapítja, hogy nincs, így kéri, hogy szavazzanak a javaslat napirendre tűzéséről.  

 

A Testület 3 igen szavazattal a javaslatot a nyílt ülés napirendjére 

felvette. 

 

Váradi Gábor elnök: Ismerteti a módosított napirendi pontokat. Megkérdezi, hogy van-e 

javaslat, kérdés a napirendi pontokkal kapcsolatosan. Megállapítja, hogy nincs, így kéri, hogy 

szavazzanak a napirend elfogadásáról. 
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A Testület 3 igen szavazattal a testületi ülés napirendjét – 

figyelemmel a napirendre felvett javaslatra – a meghívóban foglaltak 

szerint fogadta el. 

 

Napirendi pontok: 
 

ZÁRT ÜLÉS 

 

1. Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata egyes 

képviselőinek méltatlansági ügyének megtárgyalására és kapcsolódó döntések 

meghozatalára 
 Előterjesztő: Elnök  

 

NYÍLT ÜLÉS 

 

2. Javaslat a TÁMOP Program keretein belül kapott visszatérítendő támogatás 

visszafizetésével kapcsolatos döntések meghozatalára 

 Előterjesztő: Elnök 

3. Javaslat az Esélynövelő nyári programsorozat indítására és kapcsolódó döntések 

meghozatalára 

 Előterjesztő: Elnök 

 

4. Egyebek 

 

 

Váradi Gábor elnök: Bejelenti, hogy a zárt ülés napirendjének tárgyalásával kezdik 

munkájukat, ennek megfelelően zárt ülést rendel el. Megkéri a vendégeket, hogy hagyják el az 

üléstermet.  

 

A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készül. 

 

- A zárt ülést követően a nyílt üléssel folytatják munkájukat. - 

 

 

2. napirendi pont: Javaslat a TÁMOP Program keretein belül kapott visszatérítendő 

támogatás visszafizetésével kapcsolatos döntések meghozatalára 

 

 

Váradi Gábor elnök: A TÁMOP Program keretein belül a tavalyi évben 2 millió forint 

visszatérítendő támogatást kaptak Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatától, amelynek a 

visszafizetése megtörtént az ülést megelőző hét folyamán. A TÁMOP Programjukat teljes 

egészében lezárták, azt az összeget, amely még hátra volt, átutalták az Önkormányzat számára a 

megadott számlaszámra. Mindezt tájékoztatásul mondja el a Testület számára, mivel ezek a 

folyamatok már megtörténtek. Egy nagyon fontos mérföldkő végén vannak, mert egy olyan 

programot sikerült lebonyolítaniuk, amely több, mint 50 millió forintos támogatási 

keretösszeggel bírt másfél év alatt. Külön köszönetet mond a Pénzügyi Osztály munkatársainak, 

akik remek munkát végeztek. A záró monitoringon látták azt, hogy körülbelül tíz darab vaskos 

aktával érkeztek a beszámoló elfogadására, nem beszélve azokról az anyagokról, amelyeket a 

partner szervezetek hoztak. Köszönetet mond a Hivatalnak és a közreműködő munkatársaknak. 

Ez egy olyan program volt, amellyel bebizonyították a partnerek számára is, hogy a Roma 

Nemzetiségi Önkormányzattal normális módon és keretek között is együtt lehet működni. Eleinte 
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féltek a programtól, de megnyugtató volt számukra, hogy olyan dokumentáció zajlik az 

Önkormányzatnál, amely garantálja a pályázat lebonyolításának átláthatóságát. Köszönik az 

Önkormányzatnak azt a 2 millió forintot, amellyel lehetőséget adott arra, hogy be tudják fejezni a 

programjukat. Nagy öröm számukra, hogy vissza is tudták azt fizetni. A pályázat sikeresen 

befejeződött, a támogatási összegeket lezárták, átutalták, illetve ők is visszafizették a 

visszatérítendő támogatást, amelyet az önkormányzattól kaptak.  

 

Csapó Andrásné: Tájékoztatja a Képviselő-testületet, hogy a pályázat lebonyolítására 

létrehozott alszámlát meg kell szüntetni.  

 

Váradi Gábor elnök: Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel. Megállapítja, hogy nincs, így 

kéri, hogy szavazzanak a szóbeli beszámoló elfogadásáról. 

 

A Testület 3 igen szavazattal elfogadta a szóbeli beszámolt és az 

alábbi határozatot hozza: 

 

Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testület               

RO-36/2015.(VII.09.) határozata: 

 

 

Tárgy: A TÁMOP Program keretein belül kapott visszatérítendő támogatás 

visszafizetésével kapcsolatos szóbeli beszámoló elfogadása 

 

 

1. Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete az 

elnök által a TÁMOP Program keretein belül Miskolc Megyei Jogú Város 

Önkormányzatától kapott 2 millió forint összegű visszatérítendő támogatás 

visszafizetéséről szóló szóbeli beszámolót megismerte. 

 

2. Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 

beszámoló tartalmával egyetért és elfogadja azt. 

 

 

Felelős:    Elnök  

Határidő:    azonnal 

 

 

3. napirendi pont: Javaslat az Esélynövelő nyári programsorozat indítására és 

kapcsolódó döntések meghozatalára 

 

Váradi Gábor elnök: A márciusi ülésükön már hoztak egy döntést a „Van egy álmom” Klubbal 

kapcsolatosan, amelyben arról döntöttek, hogy pénteken és szombaton kerülnek megrendezésre a 

programok. A nyárra való tekintettel fontosnak érezték azt, hogy bővítsék az alkalmak számát, 

így hétfőn, szerdán és pénteken lennének foglalkozások. A programok először csak az 

irodájukban kerülnének megrendezésre, de tervezik, hogy később a város különböző pontjaira is 

kijussanak, elsősorban a lyukói Közösségi Házba, vagy a Máltai Szeretetszolgálat számozott 

utcai Közösségi Házába. Folyamatosan próbálnak majd olyan közösségi tereket találni, ahol 

programjaikat meg tudják tartani. Hétfőn videó klub, szerdán táncház, pénteken pedig iskolai 

felkészítés lesz a program, minden alkalommal lehetőség lesz kötetlen beszélgetésre és 

zenehallgatásra. A programok megtartását 17-21 óra között tervezik. A pénzügyi források 

kapcsán még zajlanak az egyeztetések. A programokat július 1-jével elindították. A nyár 

folyamán hetente háromszor, iskolai időszakban hetente kétszer kerülnek megrendezésre a 
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foglalkozások. A forrást a nemzetiségi önkormányzat a költségvetése terhére biztosítja. 

Megkérdezi, hogy van-e javaslat, hozzászólás. Megállapítja, hogy nincs, így kéri, hogy 

szavazzanak a programsorozat foglalkozási számának bővítéséről. 

 

A Testület 3 igen szavazattal elfogadta a szóbeli javaslatot és az 

alábbi határozatot hozza: 

 

Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testület               

RO-37/2015.(VII.09.) határozata: 

 

 

Tárgy: „Van egy álmom” Klub foglalkozásai számának bővítése 

 

 

Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete – módosítva 

a RO-16/2015.(III.04.) számú határozatát – a „Van egy álmom” Klub foglalkozásainak számát 

2015. július 1-től az alábbiak szerint határozza meg: 

 

1. Az iskolai nyári szünetre való tekintettel a nyári időszakban a foglalkozások heti három 

alkalommal, hétfőn, szerdán és pénteken kerülnek megrendezésre. 

 

2. A tanítási időszak alkalmával a foglalkozások a korábban megállapítottak szerint, heti két 

alkalommal kerülnek megtartásra. 

 

3. A Képviselő-testület a foglalkozások költségeit a 2015. évi költségvetése terhére 

biztosítja. 

 

 

Felelős:    Elnök  

Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Főosztály 

Határidő:    Azonnal 

 

 

4. napirendi pont: Egyebek 

 

 

Váradi Gábor elnök: 2015. június 15-20. között Tiszalökön került megrendezésre az 

Esélynövelő Nyári Tábor első része. Szép helyen voltak, ahol két medence állt rendelkezésükre 

és kulturált környezetben nyaralhattak a gyerekek. Az első turnusban 43 gyermek vett részt. Az 

ebédet kihordták, a reggelit és az uzsonnát maguk készítették el. A következő turnus július 27. és 

augusztus 2. között kerül megrendezésre. Céljuk, hogy a két turnussal összesen 100 gyermek 

táboroztatása legyen megoldva.  

Június 30. és július 1. között az Európai Unió delegációja Miskolcon tett látogatást, ahol sikerült 

találkozniuk az EBESZ vezetésével. Június 30-án kötetlen beszélgetésre került sor, július 1-jén 

pedig a Hivatal helyiségében folytatódott a megbeszélés. Az EBESZ elsősorban az ombudsmani 

eljárás által megállapítottak valóságtartalmát vizsgálta. Az EBESZ-szel történt beszélgetés során 

kérdéseket tettek fel, amelyre válaszoltak. A beszélgetésen az EBESZ tagjai nem formáltak 

véleményt, később adtak ki egy közleményt, amelyben megerősítették az ombudsmani jelentés 

minden pontját, nagyobb hangsúlyt fektetve a lakhatási problémákra. A nemzetiségi 

önkormányzat véleménye szerint Miskolcon ez valóban komoly problémát jelent és a következő 

időszakban is komoly problémát fog jelenteni. Fontos, hogy lássák a problémát, mert csak akkor 

lehet kezelni. Ha ez nem történik meg, akkor az csak ideig-óráig kezelhető és később újra 
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felszínre kerül, amely senkinek sem jó a városban, főleg nekik nem. Fontos, hogy a városvezetés 

konkrétabb lakhatási programot indítson.  

A Munkaügyi Központ a mai napon értesítette arról, hogy 120 segédmunkást vesznek fel a 

Városgazdához július 14. és december 31. közötti időszakra, amelyhez a segítségüket kérik. 

Tehát aki dolgozni szeretne, annak lehetősége van arra, hogy bekapcsolódjon ebbe a programba.  

Javasolja, hogy a következő ülésük 2015. szeptember 23-án, szerdán 11 órakor kerüljön 

megtartásra.  

Megkérdezi, hogy van-e egyéb kérdés, hozzászólás az „Egyebek” napirenddel kapcsolatosan. 

Megállapítja, hogy nincs, így a testületi ülést 11 óra 50 perckor bezárja. 

 

 

 

K. m. f. 

 

 Gulyás Ferenc Váradi Gábor 
 jegyzőkönyv- hitelesítő elnök 

 

 

 

 Sipos Melinda  dr. Tanner Éva 

 önkormányzati ügyintéző jogi ügyintéző 

 

 

 

A jegyzőkönyv törvényességi véleményezésre bemutatva: 
 

 

 

Dr. Csiszár Miklós 
jegyző 


